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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a sorsa a Tokaj Kereskedőház Rt . tulajdonában lévő tolcsvai muzeális
borkészletnek?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . László
Csaba pénzügyminiszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

Mint nyilvánvalóan Ön is tudja, Tolcsván található Európa legnagyobb muzeális
borkészlete, ami jelenleg a Tokaj Kereskedőház Rt . tulajdonában van. Több generáció gondos
gyűjtésének és válogatásának eredményeképpen jött létre ez az állami tulajdon, aminek
felbecsülhetetlen eszmei és többmilliárdos könyv szerinti értéke van .

Ez a Bormúzeum túlélte a háborúkat és forradalmakat valamint a kilencvenes évek
akkori tulajdonosának, a Borkombinátnak az átalakulását, amikor is hajszálon múlott, hogy
az adósság fejében egy bank jóval az értéke alatt megszerezze azt .

2003 végén olyan hírek láttak napvilágot, hogy az ÁPV Rt. a muzeális borkészlet
jelentős részét (vagy egészét) privatizálni kívánja, ami sokak véleménye szerint nagy hiba
lenne!

Tisztelt Miniszter úr!
Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat! Mi lesz a sorsa a Tokaj Kereskedőház Rt .

tulajdonában lévő tolcsvai muzeális borkészletnek? Szándékában áll-e a kormánynak eladni?
Ha igen, akkor milyen érték szerint és hogyan kívánja értékesíteni?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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